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HRVATSKA KOMORA ELEKTROTEHNIKE 
PODRUČNI ODBOR ZAGREB 

 

Zagreb, 31. siječanj 2012. godine 

 

 

 

Z A P I S N I K  09/12 

 

sastanka Vijeća Područnog odbora Zagreb 

 

 

 

Sastanak je održan dana 30.01.2012.g., u Hrvatskoj komori inženjera elektrotehnike u 

Zagrebu s početkom u 15 sati i 10 minuta. 

 

Bilo je prisutno 8 članova VPO Zagreb: 

 

1. Željka Anušić 

2. Mario Karin 

3. Miroslav Krepela 

4. Zijad Lelić 

5. Franjo Medved 

6. Velimir Ravlić 

7. Džemal Redžić 

8. Boris Vranešević 

 

Nisu bili prisutni Darko Babić, Davor Petranović i Mirko Pupić (ispričali se). 

 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa sastanka VPO Zagreb održanog 29.11.2011.g. 

3. Prijedlozi i primjedbe na zadnje radne verzije Kodeksa strukovne etike ovlaštenih 

inženjera elektrotehnike i Pravilnika o cijenama usluga HKIE 

4. Popis važećih propisa u RH za web (ispravci i dopune) 

5. Razno 
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Ad.1. 

 

Dnevni red je usvojen. 

 

 

Ad.2. 

 

Zapisnik prošlog sastanka VPO Zagreb je usvojen. 

 

 

Ad.3. 

 

Na sjednici UO HKIE održanoj 29.12.2011.g. odlučeno je da se do kraja veljače dostave 

prijedlozi i primjedbe na prijedlog Pravilnika o cijenama usluga HKIE. 

 

G. Ravlić je informirao prisutne da HKOIG ima Cjenik usluga. HKIG je izradila 

prijedlog cjenika i neslužbeno ga dostavila. Cjenik usluga HKIS je u izradi. Sve Komore 

trebaju dati suglasnost na cjenike ostalih Komora. HKA je odbila suradnju s ostalima prilikom 

izrade cjenika, no također je dužna dati svoju suglasnost. 

 

Prema Pravilniku o cijenama usluga HKIE, koji je još u izradi (revizija X, 01.08.2011.), 

naknada za izradu projekata se utvrđuje pomoću postotka proračunskih troškova gradnje 

(tablica 1 izrađena prema FIDIC-u). Prema čl. 8 može se koristiti vremenska naknada. Postoji 

mišljenje da bi trebalo koristiti samo tablicu 1. 

 

G. Vranešević smatra da treba inzistirati na tablici 1, a da se cijena po satu koristi samo u 

posebnim slučajevima (npr. poslovi po posebnom nalogu). Treba definirati kada se koristi 

„satnica“. U slučaju velikih projekata vremenska naknada nije prihvatljiva. 

 

G. Ravlić je podsjetio na postupak koji je započela Agencija za zaštitu tržišnog natjecanja 

protiv HKIE i ostalih Komora. Pokazao je očitovanje Ministarstva ZOPUG (07.11.2011.) koje 

je stalo na stranu Komora u postupku koji je pokrenula AZTN i zadnji dopis Agencije u 

kojem obustavlja postupak, no i dalje se protivi definiranju minimalnih cijena. 

 

G. Vranešević je naveo da je g. Ivan Vrdoljak, novi ministar graditeljstva i prostornog 

uređenja 25.01.2012. primio predstavnike svih Komora, a takva primanja održavat će se i 

ubuduće jednom mjesečno. Svi novi pravilnici slati će se Komorama na suglasnost. HKIE je 

pozvala ministra na slijedeće DOIE 2012. Zadar 

 

 

U svezi konačnog prijedloga Kodeksa strukovne etike ovlaštenih inženjera elektrotehnike 

(revizija 3, 28.12.2011.) najviše se raspravljalo o čl. 5. U točkama b) i d) navode se „autorska 

prava“ i „stvaralačke slobode“ što je više primjereno arhitektima. Točke e) i h) su međusobno 

kontradiktorne. U točki e) bi bilo prikladnije umjesto riječi“kritika“ koristiti „primjedba“. U 

točki h) zadržati samo prvu rečenicu. 

 

G. Medved ističe da je Kodeks preopširan. 

 

G. Krepela je rekao da je Kodeks izrađen u skladu s europskim kodeksom. Poslat će ga e-

mailom. 
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Pravilnik o cijenama usluga HKIE i Kodeks strukovne etike ovlaštenih inženjera 

elektrotehnike bit će objavljeni i na web stranicama HKIE kako bi članovi mogli dati 

primjedbe i prijedloge. 

 

 

Ad.4. 

 

G. Pilek je izradio popis važećih propisa u R Hrvatskoj koji bi se objavio na webu.  

 

G. Ravlić je pohvalio trud i naveo da je vrlo korisno proučiti Pravilnik o sigurnosti i 

zdravlju pri radu s električnom energijom (NN 116/10 i 124/10). Smatra da treba navesti i 

normu HRN HD 637 S1 (1999). 

 

G. Lelić je naveo da je popis potrebno dopuniti (Uredba o građevinskim proizvodima NN 

305/11, Pravilnik o zaštiti radnika od izloženosti buci na radu NN 46/08, Pravilnik o kontroli 

projekata.....). Poslat će svoj prijedlog e-mailom. 

 

 

Ad.5. 

 

Dogovoreno je da se slijedeći sastanak održi 20.02.2012.g. u 15 sati. Do tada se sve 

primjedbe i prijedlozi na Cjenik i Kodeks, te popis propisa mogu poslati mailom svim 

članovima VPO Zagreb. 

 

Spomenuto je da neki članovi Komore predlažu osnivanje posebne firme (d.o.o.) koja bi 

se bavila poslovima stručnog usavršavanja. Vijeće PO Zagreb se ne slaže s osnivanjem firme 

za obavljanje poslova stručnog usavršavanja. 

 

G. Redžić je uputio kritiku na rad Komore koji se tiče stručnog usavršavanja navodeći da 

se održava premalo stručnih predavanja i da su teme neadekvatne. Smatra da bi trebalo 

angažirati firme koje proizvode i prodaju opremu. 

 

G. Medved je iznio mišljenje, a s kojim se slaže većina članova VPO Zagreb, da HKIE 

treba svojim članovima osigurati prikupljanje dovoljnog broja bodova po povoljnim cijenama.  

 

G. Karin je obavijestio prisutne da povjerenstvo za TSU, u principu, organizira dva 

predavanja godišnje po područnim odborima po najpovoljnijoj cijeni. Tu su još Dani 

ovlaštenih inženjera elektrotehnike u Zadru koji nose godišnju kvotu potrebnih bodova. 

 

 

Sastanak VPO Zagreb je završen u 16:30 sati. 

 

 

 

      Predsjednica Vijeća područnog odbora Zagreb 

 

 

Željka Anušić, dipl.ing.el. 

 

Privitak: Korespodencija AZTN-HKIE-MZOPUG. 


